



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
Megan E. Papasian-Broadwell, Ed.D, Vice President
Carl Weckerle, Secretary
I. Susan Kattula, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

September 14, 2022

Dear WCS Community,

Just after midnight this morning, the district was notified by the Warren Police Department that a threat was posted on Twitter, directed at Cousino High School, Carter Middle School, and Community High School.

Out of an abundance of caution, the decision was made to close these schools today, including after school activities. Despite the frustration of these senseless threats, our school safety protocols were initiated overnight, and we were able to respond accordingly this morning.

Parents, I encourage you to remind your children how important it is to share difficult information with you or other responsible adults in their lives.

Most important, I will update you later today on the progress of our investigation, and if you have any questions, please contact your child's school.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

سبتمبر 14, 2022

عزيزي مجتمع WCS ،

بعد منتصف ليل هذا الصباح مباشرة ، تم إخطار المنطقة من قبل إدارة شرطة وارن بأنه تم نشر تهديد على تويتر ، موجه إلى مدرسة كوزينو الثانوية ومدرسة كارتر المتوسطة ومدرسة كومينيبي الثانوية.

وانطلاقاً من الحذر، اتخذ قرار بإغلاق هذه المدارس اليوم، بما في ذلك أنشطة ما بعد المدرسة. وعلى الرغم من الإحباط الناجم عن هذه التهديدات التي لا معنى لها، فقد بدأت بروتوكولات السلامة المدرسية لدينا بين عشية وضحاها، وتمكنا من الاستجابة وفقاً لذلك هذا الصباح.

أيها الآباء والأمهات، أشجعكم على تذكير أطفالكم بمدى أهمية مشاركة المعلومات الصعبة معكم أو مع غيرهم من البالغين المسؤولين في حياتهم.

الأهم من ذلك ، سأطلعك في وقت لاحق اليوم على التقدم المحرز في تحقيقنا ، وإذا كان لديك أي أسئلة ، فيرجى الاتصال بمدرسة طفلك.

اخلاص

روبرت د. ليفيرنوا ، دكتوراه.
المشرف